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§ 94 
 
Rädda barnen informerar 
 
Beslut 
Nämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
Cecilia Zarbell, vice ordf. Rädda barnens lokalförening i Nacka, Michaela Sjögren 
Cronstedt, verksamhetsutvecklare vid Rädda barnen samt Brita Isoz, ordf. Rädda barnens 
lokalförening i Fisksätra och Saltsjöbaden informerade om Rädda barnens verksamheter i 
Nacka.  
 
Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet. 
 
 
- - - - - 
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§  95  

 
Muntlig information om nya översiktsplanen 
 
Beslut 
Nämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
Sven Andersson översiktplanerare informerade om arbetet med översiktplaneringen utifrån 
Fritidsnämndens ansvarsområden. 
 
Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet. 
 
 
- - - - -  
 



 5 (23) 
 2011-10-27 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 FRITIDSNÄMNDEN 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 96 FRN 2010/3 

 
Detaljplan för Ältadalen (del av Älta 10:1 m fl) i Älta, 
Nacka kommun 
 
Beslut 
Med anledning av att handlingar kommit nämnden sent till handa och nämndens ledamöter 
ska få tid att sätta sig in ärendet beslutade nämnden att delegera till nämndens ordförande 
att yttra sig för Fritidsnämnden efter samråd med presidiet.  
 
Ärendet 
Sven Andersson, översiktplanerare, informerade om detaljplanen. 
Detaljplanen syftar i första hand till att möjliggöra bostadsbebyggelse i den före detta 
grustäkt som utgör en stor del av planområdet. Vid Lovisedalsvägen planeras dessutom en 
förskola och ett äldreboende. Tidigare framtagna idéer om att Ältadalen ska vara ett grönt 
stråk tas till vara genom att den östra delen av dalgången planeras för spontana idrotts- och 
fritidsaktiviteter. 
 
Genom att planera för bostäder och service i områdets västra delar och grönområde i de 
östra kan detaljplaneområdet skapa en naturlig övergång mellan tätorten Älta och 
naturområdet. Planeringen av Ältadalen ska grundas på ett hållbart stadsbyggande ur social, 
miljömässig och ekonomisk synvinkel. Ett särskilt hållbarhetsprogram har arbetats fram för 
att visa hur området kan planeras så att det uppfyller olika aspekter av långsiktig hållbarhet. 
 
För att illustrera hur Ältadalen skulle kunna bebyggas har en illustrationsplan och ett antal 
gestaltningsskisser arbetats fram av ÅWL arkitekter. Illustrationsplanen innehåller i 
huvudsak friliggande småhus. Samrådstiden går ut den 15 november. 
 
Beslutsgång 
Med anledning av att handlingar kommit nämnden sent till handa och nämndens ledamöter 
ska få tid att sätta sig in ärendet beslutade nämnden att delegera till nämndens ordförande 
att yttra sig för Fritidsnämnden efter samråd med presidiet.  
 
 
- - - - -  
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§ 97 

 
Behov av simhall i Boo – lägesrapport 2 
KFKS/2009/273-822 
 
Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
Stadsledningskontoret har för nästan ett år sedan redovisat det fortlöpande arbetet med att 
tillgodose behovet av en bad- och friskvårdsanläggning i Boo. I tjänsteskrivelse daterad 
2011-10-18 redovisas det fortsatta arbetet inom Fritidsnämndens och Miljö- och 
stadsbyggnadsnämndens ansvarområden. Inom Fritidsnämndens ansvar beskrivs det 
påbörjade arbetet inom projektet ”Aktiva badhus”. Kommunstyrelsen har fått samma 
information den 12 oktober 2011. Parallellt med det projektet fortgår arbetet med frågorna 
om anläggningens ägande, drift och finansiering.  
 
Inom Miljö- och stadsbyggnadsnämndens ansvar har en fördjupad studie med 
arbetsnamnet ”Knutpunkt Boo” genomförts. Studien visar på en funktionell lösning för en 
bussterminal i centrala Orminge. Studien tar också ett helhetsgrepp på Orminge centrum 
och visar en stadsbyggnadsidé som även innefattar centrumhuset inklusive nuvarande 
markparkering, lokalisering av badhus mellan Mensätravägen och Utövägen, nytt 
parkeringshus samt nya bostäder integrerat med övriga funktioner kring ett torg. 
Huvuddragen i studien ska ligga till grund för en ny programhandling, som bör bli föremål 
för ett nytt samråd under hösten.  
 
Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet. 
 
Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2011-10-18 
 
 
- - - - -  
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§ 98  FRN 2011/115 

 
Lägesrapport intressenter av ny ridanläggning i Källtorp 
 
Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att notera informationen till protokollet 
 
Ärendet 
Sedan våren 2011 har enheten haft en dialog med intressenter för att hitta en hyresgäst till 
den ridanläggning som är tänkt att byggas i Källtorp. För närvarande finns det två 
intressenter som enheten bedömer som intressanta.  
 
För båda intressenterna gäller att den hyra som kommunens investering kräver inte är 
möjlig att betala med de intäkter som en ridskola av denna storlek kan ge. För att någon av 
intressenterna ska vara intresserad av att teckna avtal måste kommunen antingen långsiktigt 
subventionera hyran alternativt anpassa ett planerat verksamhetsstöd, till exempel i form av 
en ridskolecheck, så att det motsvarar ett faktiskt kostnadsläge.  Ytterligare ett alternativ är 
att se om det är möjligt att minska byggkostnaderna och anlägga en enklare anläggning för 
att på så sätt minska en blivande aktörs hyreskostnader.  
 
För närvarande pågår handläggning av bygglov och strandskydd. På grund av det finansiella 
läget föreslås i förslaget till mål och budget att ridanläggningen i Källtorp tas i drift tidigast 
under 2014. Fritidsnämnden har på sitt sammanträde 2011-09-28 beslutat att återremittera 
ärendet avseende ridskolecheck för att dels fortsätta kommunicera om ridcheckens 
möjligheter med berörda aktörer för att exempelvis uppnå överensstämmelse mellan 
upplevd aktörsnytta (enkel administration) och samhällsnytta för unga pojkars och flickors 
fritidsval (ökade resurser för själva ridaktiviteten) dels fördjupa studier om kommunens 
kostnader och former för ekonomiskt stöd till ridverksamheten. 
 
Med hänvisning till den nuvarande situationen bedömer nämnden att det enbart är möjligt 
att ingå en avsiktsförklaring med den intressent som anses som mest lämplig. 
Avsiktsförklaringen kommer att avse en fortsatt dialog som kan ske när flera av 
förutsättningarna för att bedriva ridskola är klargjorda. Enheten Park och Fritid kommer 
att undersöka de kvarvarande intressenternas intresse av att ingå en sådan avsiktsförklaring. 
Innan sådan avsiktsförklaring ingås kommer Fritidsnämnden fatta beslut i frågan.  
 
Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2011-09-22 
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Forts § 98 
 
Protokollsanteckning 
Johan Kjellman (nl) inkom med följande protokollsanteckningar; 
”Nya ridskolan i Källtorp är aktuell samtidigt som Ridskolecehcken. Därför känns det 
relevant att alla frågor runt Ridskolechecken är klara innan verksamheten i Källtorp startat. 
De måste ju veta under vilka förutsättningar de ska jobba. 
Frågor man ställer sig är, med tanke på senaste tidens avslöjande i Nacka kommun med 
bristande uppföljning, ledning och ekonomi inom div. verksamheter: 
  

• Vilka mål finns det med satsningen med Riskolecheck?  
• Hur länge ska den pågå?  
• Vilken budget finns det för projektet?  
• Kommer medel tas från andra idrottssatsningar eller skjuts det till extra medel?  
• Hur kommer uppföljningen att gå till? Om målen inte nås, vad händer då?  
• Varför detta avsteg från en annars konsekvent allianslinje i Nacka att inte 

centralstyra satsningar inom olika verksamheter, alltifrån skolor till föreningar?  
• Nackalistan anser att Nacka ridklubbs dokument innehåller tänkvärda synpunkter 

som behöver utredas och hanteras innan checksystemet tas i bruk. 
• Vidare bör säkerställas att inte jävlikande situation råder med medlemmar från de 

två kvarvarande intressenterna.“ 
 
 
- - - - -  
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§  99 FRN 2011/116 
 
Rapport från Youthcamp 2011 i Ballerup  
 
Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
Youthcamp 2011 arrangerades på initiativ av Ballerups kommun i samarbete med bland 
annat Nacka kommun inom ramen för samarbetet Edge Cities Network. Youthcamp 2011 
samlade närmare 200 ungdomar i åldern 15 – 25 år från ett 30-tal länder som alla på något 
vis haft erfarenheter från demokratiprojekt och inflytandefrågor såsom ungdomsråd, 
ungdomsstyrda föreningar, ungdomars egenorganiserade verksamhet, ungdomsparlament, 
ungdomsdialoger mm. 
 
Syftet med Youthcamp 2011 var deltagarna skulle utveckla idéer, bygga nätverk och 
diskutera hur unga kan bli mer delaktiga i demokratiska processer. Ett av målen var att 
stärka ungdomarna i deras engagemang för att därmed främja att flera nya aktiviteter startas 
hemma i de egna kommunerna. Utgångspunkten var att engagemanget sker på frivillig basis 
på fritiden.  
 
Fritidsnämnden bedömer att det kan vara värdefullt att ytterligare utreda hur ungas egna 
initiativ och idéer kan stödjas, såväl inom föreningsformen som inom nya former för ungas 
egen organiserade verksamhet utan krav på traditionell föreningsbildning.  
 
Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2011-09-19 
 
 
- - - - -  
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§  100 FRN 2011/97 
 
Samordningsfunktion för idrottslyftet 
 
Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att stödja Nacka idrottsallians med 190 000 kronor för att 
finansiera en samordningsfunktion för Idrottslyftet under skolans läsår 2011/2012.  
 
Ärendet 
Nacka Idrottsallians har 2011-08-25 ansökt om stöd hos Fritidsnämnden med 190 000 
kronor för att kunna finansiera en del av samordningsfunktion för det femte året av 
satsningen Idrottslyftet, som pågår under skolans läsår 2011/2012. Fritidsnämnden har 
beviljat motsvarande stöd tidigare år. Även kommunens verksamhetsområde Förskola, 
Fritid & Skola, som ansvarar för driften av de kommunala skolorna, stödjer verksamheten, 
för kalenderåret 2011 med 115 000 kronor. 
 
Idrottslyftet är en satsning under fem år på barn- och ungdomsidrott som syftar till att dels 
få flera barn och ungdomar att börja idrotta och dels att flera ska fortsätta att idrotta under 
längre tid. Med prova-på-aktiviteter och gruppaktiviteter i anslutning till skoldagens slut, 
där skolor och föreningslivet samarbetar, ska flera upptäcka idrotten och därmed bli aktiva 
i föreningslivet.  
 
Fritidsnämnden bedömer att samordningsfunktionen är viktig för att uppnå bästa effekt för 
de resurser som Idrottslyftet ger Nackas idrottsföreningar.  
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2011-09-22 
 
 
- - - - -  
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§  101 FRN 2011/5 
 
Redovisning av kolloverksamhet 2011 
 
Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
Under sommarlovet anordnades kolloverksamhet på Barnens Ö dit även barn och 
ungdomar folkbokförda i Nacka kommun var välkomna. Nacka kommun finansierade 
platser och erbjöd 51 barn och ungdomar i åldern 9 – 15 år plats på kollo. Det totala 
deltagandet omfattar 497 deltagardygn. Efter annonsering i lokalpressen och på 
kommunens webbplats var det 63 barn och ungdomar som anmälde att de önskade få en 
plats på kollo. Ytterligare ca 20 intresserade hörde av sig efter att anmälningstiden hade gått 
ut. 
 
Kollo innebär att man under ett antal dagar bor tillsammans med ca 40 andra barn och 10 
vuxna på en kollogård för att bland annat ägna sig åt bad, sjöaktiviteter, fiske, idrott, 
friluftsliv, skapande, fest och bara vara med jämnåriga men även vardagliga sysslor som att 
städa, laga mat, diska mm.  
 
I den enkät som deltagarna fick svara på i direkt anslutning till vistelsen var samtliga 
deltagare nöjda eller mycket nöjda med verksamheten i sin helhet.  Under hösten har det 
även skickats ut en digital enkät per e-post som visar samma resultat.  
 
Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet. 
 
Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2011-10-03 
 
 
- - - - -  
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§  102 FRN 2010/106 

 
Införande av webbaserad redovisning av kommunalt 
lokalt aktivitetsstöd för idrottsföreningar 
 
Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att det from 1 juli 2012 är obligatoriskt för idrottsföreningar att 
ansöka om lokalt aktivitetsbidrag digitalt och att som verktyg för detta använda Umeå 
kommuns system ”Aktivitetskort på nätet”. Fram till dess, dvs. för perioderna hösten 2011 
och våren 2012, är det önskvärt men frivilligt för idrottsföreningarna att använda det nya 
systemet. 
 
Fritidsnämnden noterar i övrigt informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
Fritidsnämnden beslöt den 15 december 2010 att stegvis införa webbaserad hantering av 
lokalt aktivitetsbidrag. Verktyget för detta är Umeå kommuns portal ”Aktivitetskort på 
nätet”. Införandet påbörjades den 1 januari 2011 med de föreningar som inte är anslutna 
till Riksidrottsförbundet (RF). Det innebär att det för scouter, friluftsföreningar och kultur-
föreningar mm sedan 1 januari är obligatoriskt att digitalt registrera och ansöka om lokalt 
aktivitetsbidrag. Från den 1 juli har också idrottsföreningar (anslutna till RF) möjlighet att 
på frivillig basis hantera aktivitetsbidraget via det nya systemet. Sammantaget finns idag 
närmare 30 föreningar registrerade i systemet varav 15 tillhör kategorin ”övriga föreningar” 
vilka nyligen genomfört en hel bidragsperiod från närvaroregistrering till utbetalning av be-
viljat bidrag. 
 
I stort sett fortlöper införandet enligt planering och förväntningar. Erfarenheten är att 
många föreningar inledningsvis behöver mycket praktiskt stöd – men att systemet i sig 
fungerar bra och upplevs som positivt när föreningarna väl fått rutin i hanteringen. Sista 
steget i införandet av den webbaserade hanteringen är nu att fastställa datum då det blir 
obligatoriskt för idrottsförningar. Enheten bedömer att den lämpligaste tidpunkten är den 1 
juli 2012. 
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2011-10-12 
 
 
- - - - -  
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§  103 FRN 2011/118-042 

 
Granskning av ärende om hjälpmedel för konståkning 
 
Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
På stadsdirektörens uppdrag har handläggningen av ett ärende om hjälpmedel för konst-
åkning granskats av extern revisor, sedan uppgifter i media kunnat tolkas som att 
kommunen skulle ha skänkt immateriella rättigheter till ett företag som ägs av en person 
som är närstående till en av kommunens förtroendevalda. I rapporten framgår att jäv inte 
föreligger. I övrigt anses att en fråga som hanterats som ett led i att driva verksamheten 
borde ha hanterats som ett formellt beslut och viss brist kring ett så kallat ordförandebeslut 
i Fritidsnämnden. Granskningen visar att det inte har förekommit någon överlåtelse av 
materiella rättigheter men att kommunen behöver förtydliga regelverket kring medarbetares 
innovationer. Stadsledningskontoret kommer att komplettera reglerna för anställdas 
bisyssla med sådana bestämmelser. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2011-10-24 att notera informationen till protokollet samt 
överlämna rapporten från granskningen av ärende om hjälpmedel för konståkning till 
Fritidsnämnden för kännedom. 
 
Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet. 
 
Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2011-10-13 
Bilaga 1: Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse 2011-09-28 
Bilaga 2: Rapport från Ernst & Young avseende hjälpmedel för konståkning 
 
 
- - - - -  
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§ 104  FRN 2011/117-042 
 
Intern granskning – inköp 
 
Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Fritidsnämnden uppdrar till tjänstemännen att återkomma till nämnden med en redovisning 
av åtgärder senast 25 januari 2012. 
 
Ärendet 
Stadsledningskontoret har under hösten 2010 och våren 2011 granskat inköp inom 
processerna teknik, fritid och naturreservat, inom ramen för internkontrollen. 
Granskningen visar främst att tillgängligheten till upphandlade ramavtal och 
kvalitetssäkring i form av uppdatering av priser behöver förbättras liksom kunskapen om 
vad man ska göra som mottagningsattestant resp beslutsattestant samt vilka krav som ska 
ställas på en faktura. 
 
Stadsledningskontoret har identifierat följande åtgärder som ska genomföras. 

1. Kartläggning av konsultavtal 
• Alla avtal ska finnas tillgängliga i e-avrop 

2. Ta fram en form för långtsiktigt avtalsförvaltning, däribland bland annat; 
• det ska finnas en leverantörsansvarig för varje leverantör av tjänster 
• ett system med ansvariga för att uppdatera prisbilagor ska tas fram. 

3. Utbildningsinsatser i samråd med juridiska enheten om delegationsbeslut. 
 

Direktörens kommentarer  
Motiv för ordförandebeslut 
Elevrådet på Sickla skola (300 elever) hade i en skrivelse till kommunen uppmärksammat 
att byggnationerna starkt begränsar barnens utomhusvistelse eftersom hela fotbollsplanen 
var en byggarbetsplats. I samråd med skolans rektor konstaterades att situationen för 
barnen behövdes förbättras särskilt som byggnationerna på skolan skulle fortsätta under 
flera år. 

 
För att multiarenan skulle vara på plats inför skolstarten i augusti var det nödvändigt att 
beställa markarbeten, fabrikstillverkning och montering av multiarenan samt arbeten för el- 
och belysning. Det var stor risk att multiarenan skulle bli försenad och förseningen skulle 
leda till att byggarbeten skulle ske på skolgården och fotbollsplanen samtidigt. Denna risk 
behövde förhindras samtidigt som det var viktigt att uppnå bästa möjliga arbetslogistik. 

 
Direktupphandling tillämpades då det enbart fanns en leverantör av den multiarena som 
elevrådet valt. Kommunen hade en av detta slag sedan tidigare och den fungerade väl. 
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Fort § 104 
 
Multiarenans faktura 
Fakturan avseende multiarenan har bokförts på gymnastikhallens projekt när kostnaden 
uppstod dvs långt före den internrevisionen. I efterhand kan det konstateras att man vid 
beställningen använt en tidigare förlaga och av misstag ändrades inte rubriceringen och inte 
heller projektnummer. Detta har enligt direktörens kännedom inte inträffat tidigare. 
Däremot konstaterar direktören att leverantörsfakturorna generellt behöver specificeras 
mer och tydligare. 

 
Ramavtal 
Ramavtal har använts för byggledning. I utvärderingsskedet av upphandlingen anlitades 
byggledningsföretaget då det var resursbrist internt. Byggledningsföretaget anlitade egen 
juridisk rådgivning för extra bedömning av avvikelser i anbuden. 

 
Timpriser 
Beträffande fel angivna timpriser för extern projekt/byggledning konstateras att skillnaden 
bedöms vara ca 50 000 kronor. En dubbelfakturering om 27 000 kronor konstateras. 
Byggledningsföretagets påslag för administration är fel. Byggledningsföretag utför nu egen 
granskning och rättelser av fel kommer att göras. 

 
Beslutsattestant 
Det konstateras att tjänsteskrivelsen avseende beslutsattestanter för fritidsnämnden har 
ärendenummer och är registrerad samt att handlingen ingår i protokollet för nämndens 
sammanträde. Däremot hade inte tjänsteskrivelsen som ska vara undertecknad registrerats i 
kommunens ärendesystem.  

 
Övrigt  
Projektets betalningsplan som reglerar byggentreprenörens faktureringstillfällen är daterad 
2009-08-14. Avvikelser av betalningar har förekommit vid de tillfällen projektledaren 
informerat nämndens direktör om att totalentreprenören inte följt tidplanen för arbetena. 
Betalningar har då innehållits till dess att motprestation utförts. Gymnastikhallen 
slutredovisas när kvarstående besiktningsanmärkningar är helt avhjälpta av entreprenören. 

 
Avslutningsvis konstateras att det finns skäl för att stickprovskontroller bör ske i tidigare 
skeden av investeringsprojekten för snabbare korrigeringar och rättelser av brister eller fel. 
 
Yrkande 
Ordförande Lars Berglund (M) yrkade följande tillägg att Fritidsnämnden uppdrar till 
tjänstemännen att återkomma till nämnden med en redovisning av åtgärder senast 25 
januari 2012. 
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Forts § 104 
 
Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Fritidsnämnden uppdrar till tjänstemännen att återkomma till nämnden med en redovisning 
av åtgärder senast 25 januari 2012. 
 
Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2011-10-04 
Bilaga 1 Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse till kommunstyrelsen 
Bilaga 2 Granskning processerna fritid och naturreservat 15 september 2011 
 
 
 
- - - - -  
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§  105 FRN 2011/10 
 
Fritidsnämndens investeringar – beslutsuppföljning 
 
Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
I tabellen nedan redovisas en kortfattad information beträffande aktuell status för 
Fritidsnämndens investeringsprojekt enligt tidigare beslut av nämnden och/eller av 
kommunfullmäktige. 
 
Projekt Status 
Nya ridskolan 
Källtorp 

Status hyresgästfrågan: Steg 2 i processen pågår vilket 
innebär analys av bl.a. kalkyler som begärts in från 
intressenterna.  
 
Ansökan om bygglov har skett i juni. 
 
Anläggningen planeras vara klar att användas cirka ett år 
efter byggstart, förutsatt att hyreskontrakt tecknats med 
hyresgäst. 

Paviljongen Saltsjöbadens IP Rivningslov för den befintliga byggnaden finns. Rivning 
kommer ske under oktober och november.   
 
Installation av värmepanna i slutet av oktober. 
 
Upphandling för ny byggnad pågår. Efter anbudstidens 
utgång, krävs ytterligare10 dagar för tilldelningsbeslut 
enligt LOU. Därefter antagande och sedan påbörjas 
arbetet med ny byggnad. Enligt tidsplan. 
 
Temporära omklädningsrum samt en verksamhetslokal 
finns på plats.   
 
Byggnaden beräknas vara färdigställd i vid årsskiftet 
2012/2013. 

Sporthall Älta 
 
 
 
 
 

Under senvåren har planeringen av den nya skolan vid 
Stensö avancerat snabbare än tidigare förväntat. På 
skoltomten finns en byggrätt och ett projekt kan starta 
under våren 2012 . Inför kommunfullmäktiges 
behandling av kommunens samtliga investeringar i juni 
konstaterades att det enbart är ”gamla” Stensö skolans 
tomt som är aktuell för en ny sporthall med hänsyn till 
budget och detaljplan.  
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Forts § 105 
 
Myrsjö IP Arbete med att ta fram underlag för byggnation och 

upphandling pågår. 
 
Byggnationerna  kommer att genomföras i olika etapper 
under 2012.  

Saltsjöbadens IP, konstgräs Geoteknisk utredning klar. Anbudsförfrågan under 
oktober-november, förhoppning om byggstart hösten 
2011. 

Boovallen omklädningsrum Behovsunderlag klart. Arbete med planlösning för ny 
byggnad pågår. Information och dialog med boende i 
området kommer hållas på nytt när skisser på byggnad 
och läge kan presenteras. Klart vid årsskiftet 2012-2013. 
Går enligt tidsplan. 

Lekplats Odenvägen i Saltsjöbaden Ombyggnad klar. 
Lekplats Västra gräsvägen bakom Skuru skola på 
Sicklaön 

Ombyggnad klar. 

Lekplats vid Ulvsjövägen i Älta Ombyggnad klar. 
Lekplats på Fannydalsplatån på Sicklaön. Ombyggnad pågår 
Lekplats vid Lillebovägen i Boo. Ombyggnad klar 
Aktivitetspark Duvnäs - Utskog Samråd med boende pågår. 
 
Åsa Engwall informerade nämnden att Kemikalieinspektionen noterat att Nacka kommun 
är ett föredöme när det gäller upphandling av konstgräs. 
 
Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet. 
 
Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2011-10-18 
 
 
- - - - -  
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§  106 FRN 2011/7 
 
Beslutsuppföljning över beslutade projektbidrag till 
föreningslivet 
 
Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att notera informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
Fritidsnämnden har genom nämndbeslut eller delegationsbeslut fattat beslut om kontant-
stöd, projektbidrag, till olika föreningars projekt. Beviljade projektbidrag redovisas i sam-
manställningen nedan. Syftet med sammanställningen är att nämnden ska få kontinuerlig 
information om dessa ärenden. 
 
Beslut fattade av Fritidsnämnden genom nämndbeslut 
Förening Dnr Ändamål Belopp Beslutsdatum Redovisas 

skriftligt senast  
Redovisning 
inkommen  

Skuru IK 2010/90 Verksamhets-
bidrag - för barn o 
unga med 
funktionsnedsättni
ng 

24 000  2010-10-27 2011-09-15 Påminnelse 
på gång 

 
Beslut fattade genom Delegationsbeslut 
Förening Dnr Ändamål Belopp Beslutsdatum Redovisas 

skriftligt  
Redovisning  
inkommen 

Korpen 2010/63 Aktiviteter för 
barn och unga 
med funktions-
nedsättning 

15 000 2010-11-09 2011-09-15 Påminnelse 
på gång 

Nacka 
IdrottsAllians 
 

2011/30 Utvecklingsstöd 
extern info och 
webbplats 

10 000 2011-02-18 2011-05-31 Projektet 
klart i okt. 

Hammarby 
sjöstads Scoutkår  

2011/24 Verksamhets-
bidrag för 
scoutverksamhet,  
för personer med 
funktionsnedsättni
ng 

9 000 2011-02-01 2011-12-31  

Fisksätra Scoutkår 2010/97 Deltagande i 
World Scout 
Jamboree 2011 

6 000 2011-03-31 2011-08-31 2011-10-06 

Boo FF 2011/21 Utveckling av 
barn- och 
ungdomsledare 

19 000 2011-03-31 2011-11-15  

Orminge 
Schackklubb 

2011/35 Startbidrag 10 000 2011-04-13 2012-01-31  

Skuru IK, 
Handboll, Upp & 
Ner 

2011/68 Utbilda Nacka 
föreningar i 
konceptet ”Upp & 

15 000 2011-06-14 2012-10-21  
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Ner” 
Forts § 106 
 
DHB Östra 2011/62 Verksamhetsstöd 

för aktiviteter för 
barn och unga 
med funktions-
nedsättning 

6 000 2011-06-14 2012-01-30  

Skuru IK, Härs & 
Tvärs 

2011/64 Verksamhetsstöd 
för aktiviteter för 
barn och unga 
med funktions-
nedsättning. In-
riktning handboll 

24 000 2011-06-14 2012-10-15  

 
I de projekt där en skriftlig redovisning inte begärs finns det en kontinuerlig kontakt med 
föreningen. När beslut fattas om att föreningen ska lämna in en skriftlig redovisning ska 
den innehålla uppgifter om genomförda aktiviteter, insatser eller investeringar samt en 
redogörelse för hur projektbidraget använts fördelat på olika kostnadsslag.  
 
Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet. 
 
Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2011-10-19 
 
 
- - - - -  
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§ 107 

 
Övriga frågor 
 
Mia Wallgren  
Torgytan i korsningen Forumvägen och trappan på serenadvägen är ett ganska ogästvänligt 
och tråkigt torg. Det skulle kunna vara en yta för spontana möten tex buole, schackspel 
med mera. Vem äger marken? 
 
Ulrica Andersson svarade att Rodamco äger marken. Frågan att skapa en mötesplats har 
tagits upp tidigare med Rodamco. Rodamco är inte intresserad av att skapa en mötesplats 
för spontana möten.  
 
 
 
- - - - - 
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§ 108  
 
Anmälningsärenden 
Inkomna handlingar samt delegationsbeslut Fritidsnämnden 
 
Beslut 
Nämnden noterar informationen till protokollet. 
 
Ärendet 
Följande beslut har tagits på delegation  
Fritidsnämndens direktör 
FRN 2011/112 Välgörenhetskonsert – ansökan om nolltaxa 
FRN 2011/119 Stöd till projekt e12 i from av badbiljetter till Nacka simhall 
20111021 Kontrakt rivning av idrottsplatsbyggnad, omklädningshus och garage, 

paviljongen Saltsjöbaden 
 
Park och Fritid 
FRN 2011/37 Större arrangemang för ungdomar 
FRN 2011/ 36 Öppen idrottsverksamhet i Fisksätra och Saltsjöbaden 
FRN 2009/59 Projektbidrag för Fisksätra Katthem 
FRN 2011/44 Nacka Hockeyklubb , bidrag för integrationsprojekt 
 
Slutredovisningar från Fastighetskontoret, Kommunstyrelseprojekt 
Slutredovisning av investeringsprojekt beträffande nybyggnad av Saltsjöbadens ishall 
(projnr 9201000101) 
Slutredovisning av investeringsprojekt för förstudie av Kvarnholmens skola 
(projektnr 9201000096) 
Slutredovisning av investeringsprojekt för Samskolan Värmecentral till Isladan och skolan 
(projektnr 9201000120) 
Slutredovisning av investeringsprojekt för Samskolan, renovering av N-huset  
(projektnr 90000071) 
 
Följande skrivelser har inkommit till nämnden för kännedom 
1 20110912  Olovlig körning med fordon runt Myrsjön från Brf Nordan 

 
2 20110927 Önskemål om paintball arena D Dellgren, svar 20110927 

 
3 20110927 svar på e-post gällande fråga om sporthall i Älta 

 
4 20110927 svar på brev från Nacka hockey ang tidsfördelning i ishallar 
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Forts § 108 
 
5 Rädda barnen – rapport Barn och unga i Nacka är rädda i kollektivtrafiken 

 
6 Tack från Fisksätra scoutkår – Kopparbo och World scout Jamboree 

 
7 Nattvandrarna veckobrev 38,39, 40,41 

 
8 Informationsbrev från Fritidsgårdsverksamheten 

 
9 Konsert i Skuru aula 23 nov 
 
 
Kurser och konferenser 
Föreläsning Vad gör vi med barnen som inte är som andra 
23 november 2011, 18.30 – 20.15 
Tungelsta skola samlingssal, gratis 
 
Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet. 
 
Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2011-11-27 
 
 
- - - - -  
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